
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 21 september 2023 in het 
gemeentehuis Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis 

Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, Jolanda v.d. Spiegel, Jaap Burggraaf, Simone van der 
Sluijs, Foppe ten Hoor 

Gasten:  Suzanne van der Gein, beleidsadviseur gemeente Woerden 
Afwezig m.k: Mirjam Vergeer 
 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom en deelt mede dat dit 
de laatste vergadering is van Foppe ten Hoor en Jaap Burggraaf. 
Rina Mulder, aspirant-lid van de Participatieraad en voorgedragen voor benoeming door het College  
van B & W. per 1 oktober a.s. stelt zichzelf voor.  
 
2 Kennismaken met de participatieadviseur van de gemeente 
Muriel van As die de vergadering bijwoont via Teams stelt zichzelf voor als participatieadviseur van de  
gemeente Woerden. Zij houdt zich met name bezig met het organiseren van en het betrekken van de  
inwoners bij het beleid van de gemeente Woerden. Zij geeft een toelichting hoe participatie rondom  
het beleidskader en de uitvoeringsplan Maatschappelijke agenda is geweest en wie daarbij betrokken  
waren.  
Bij de Maatschappelijke Agenda waren dat vooral vele ketenpartners. Ook online zijn bijeenkomsten  
georganiseerd die echter wat minder succesvol waren. Op een aantal deelonderwerpen zal verdere 
participatie worden georganiseerd met de inschakeling van ervaringsdeskundigen en bijvoorbeeld  
ouderen(platforms). 
Het Participatiekader van de gemeente Woerden zal aan de leden van de Participatieraad worden  
nagezonden 
 
3 Informatie vanuit de gemeente 
Suzanne van der Gein informeert de Participatieraad over het gelopen en verdere proces van de 
totstandkoming van de Maatschappelijke Agenda 2023-2027 en het Uitvoeringsplan. 
In het hele proces zijn in de afgelopen maanden veel partners betrokken. Onder andere het spreken 
en ontmoeten van deze door medewerkers van de gemeente Woerden wordt als positief 
aangemerkt. 
Het beleidskader is door de Participatieraad in april van advies voorzien, vervolgens is een 
uitvoeringsplan aangevuld met een drietal scenario’s naar het college gegaan. De Participatieraad 
heeft daar vervolgens in augustus jl het College op geadviseerd.  
Er ligt nu een uitvoeringsplan MAG met scenario 2 waarin voor wat betreft de samenstelling en op 
een aantal inhoudelijke punten door het College het advies van de Participatieraad is gevolgd.  
Het advies van de Participatieraad aan de leden van de gemeenteraad moet uiterlijk 28 september 



a.s. bij de griffie worden aangeleverd. 
 
4 Lopende adviesaanvragen 
Uitvoeringsagenda MAG 
Ten behoeve van het advies aan de leden van de gemeenteraad m.b.t. het Uitvoeringsplan MAG 
2023-2027 worden door de Kernteams de volgende punten genoemd: 
Jeugd: Jongerenraad in plaats van Kinderburgemeester zoals eerder door de Participatieraad  
geadviseerd is positief. Voor het opzetten van deze wordt nog gewezen op de mogelijke  
ondersteuning die het NJI kan bieden. Eveneens positief zijn de BSO plus en het opzetten van 
Cruyfcourts. Maar meer ontmoetingsplaatsen voor jongeren zijn nodig. Een kritische kanttekening  
betreft het ambitieniveau van het uitvoeringsplan. 
Zorg: Eens met keuze College om huidige ontmoetingsplaatsen te versterken en het aantal  
buurtverbinders uit te breiden. Van belang is aandacht voor de grote  
verscheidenheid aan groepen inwoners en het betrekken van vrijwilligers en professionals bij het  
versterken van de sociale basis. Tevens wordt aandacht gevraagd voor ondersteuning van inwoners  
om langer thuis te kunnen blijven wonen en het realiseren van seniorenwoningen. 
Vanuit Werk & Inkomen wordt vooral aandacht gevraagd voor het hoge ambitieniveau van het 
uitvoeringsplan en de vele acties die daar uit voortvloeien ook in relatie tot de beschikbare 
menskracht die bij de gemeente voorhanden is.  
Een concept-advies zal worden opgesteld en vóór 28 september nog langs de leden Participatieraad  
gaan alvorens het zal worden voorgelegd aan de gemeenteraadsleden. 
 
5 Vergoeding Kernteams 
De penningmeester licht de huidige vergoedingsregeling voor (leden van) de Kernteams toe, zoals die 
ook nog dit jaar, overigens verschillend per Kernteam wordt toegepast.  
Onduidelijk is nog wat het volledige budget voor de Participatieraad is. Binnenkort is daar een 
gesprek over met de gemeente. 
Gevraagd wordt of de Kernteams al weten welke kosten men komend jaar heeft c.q. of en welke 
vergoedingen aan Kernteamleden men wil geven en dat binnen 3 weken aan de penningmeester 
kenbaar wil maken. Getracht zal worden een en ander voor komend jaar te uniformeren. 

 
6 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
Verslag wordt gedaan van het zogenaamde ODO-overleg dat is bijgewoond en waar 
nagenoeg de gehele zorg (organisaties) bij aanwezig was. De suggestie wordt gedaan om de 
beleidsmedewerker ouderenzorg van de gemeente eens uit te nodigen ook met betrekking 
tot het thema eenzaamheid. 

- Kernteam Jeugd 
Vooral gesproken over het uitvoeringsplan MAG en de reactie van het College op eerder 
advies Participatieraad. 

- Kernteam Werk & Inkomen 
Vooral als team en met nieuw lid kennis gemaakt. Het Kernteam gaat zich binnenkort buigen 
over de Schuldhulpverlening in Woerden. Een oud-lid van de Participatieraad is tot 1 januari 
a.s. nog voorzitter van de Cliëntenraad van FermWerk. Gezocht wordt een nieuwe voorzitter. 
Een lid van de PR verdient aanbeveling.  

   
7 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
Er zijn geen bijzonderheden te melden. 
  
8 Verslag vergadering 22 juni 2023  
Dit wordt vastgesteld. 
 



9 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand juni 2023  
Gesprek met wethouder onder meer over woonzorgonderzoek wordt november. Wordt aangepast. 
Actielijst wordt aangevuld met ontmoeting raadsleden (sociaal domein) in het voorjaar (mei/juni) van 
komend jaar. 
 
10 Rondvraag en sluiting 
Gevraagd wordt of iemand weet heeft van de toekomstige bestemming van het Hofpoortterrein. 
Naar aanleiding van een gevolgde cursus bij de Koepel van adviesraden wordt gewezen op en 
aandacht gevraagd voor het belang van goede communicatie met bewoners(groepen). 
Tevens wordt gevraagd of nagegaan kan worden hoe documenten van de Participatieraad gedeeld 
kunnen worden bijvoorbeeld via Google drive. Een en ander zal worden nagegaan. 
 
De voorzitter bedankt Foppe ten Hoor en Jaap Burggraaf voor hun jarenlange inzet in de 
Participatieraad en biedt hen bloemen aan. Afscheid ook van hen zal worden genomen in de jaarlijkse 
bijeenkomst in december a.s. 
De vergadering wordt rond 22.00 uur gesloten. 
 
 
 
 
 
 
 
 


